



## MINNESANTECKNINGAR

UNGDOMSLEDARE Avstämningsmöte ungdomsledare		DATUM 2018-12-18
UPPRÄTTAD AV Lars-Erik Eriksson	DELGES Samtliga ungdomsledare, styrelsen	

Noteringarna sparas ned under: <https://www.laget.se/Bandyledare/Document> samt finns tillgängliga i pappersform på kansliet i ungdomspärmen.

# Avstämmning

## 1. Skridskoskolan

Tomas kör skridskoskolan varje söndag kl 10:30 och vi får hjälpas åt med att kommunicera ut detta i alla former vi kan! Oroväckande lite barn på de första gånger som det körs. Hör av er till Tomas och Pia med ideér och funderingar om det är något.

## 2. Sammandrag för ungdom

- 8/12 Östersund, buss bokad och F12/14 samt P10/12 kommer att åka.
- 16/12 Sundsvall, Gärde, sammandrag för samtliga grupper
- 12/1 Sammandrag i Söråker, planering pågår.
- 19/1 Sammandrag, Söderhamn-Broberg, kolla schemat för åldersgrupper.

	Arrangör 1	nivå (rek = rekommenderad ålder)	A
lördag 12 jan	Söråkers IF	7-manna U12, 5-manna U10 + 3 Manna	
söndag 13 jan			
lördag 19 jan	Brobergs IF	7-manna Ungdom D	
söndag 20 jan			
lördag 26 jan	Poolspel Umedalens IF - Umeå	7-manna PF12/ 5-manna PF10/ 3-manna	
söndag 27 jan	Falu BS	7-manna u11/12 ungdom C	
lördag 2 feb			
söndag 3 feb			
lördag 9 feb	Borlänge Bandy	7-manna u8/u9 ungdom D/tjejer	
söndag 10 feb			
lördag 16 feb			
söndag 17 feb			
lördag 23 feb			
söndag 24 feb	Borlänge bandy	7-manna u11/12 ungdom C	
lördag 2 mar			
söndag 3 mar			
lördag 9 mar			
söndag 10 mar			

Figur 1: Planerade poolspel nord våren 2019

### 3. Seriespel

P14 (P05) kör tillsammans med HAIK i P14B serien med de som är kvar i gruppen av ursprungligen 5 stycken. Stor grupp med HAIK eftersom de har en mix-grupp.

P16 (P03/04) kör tillsammans med SSK i P16B serien och har hunnit med två seriematcher, en omgång träningsmatcher i Sandviken samt två bandycuper (Kalix, Falun). En cup kvarstår som är planerad i Linköping i slutet på januari. För närvarande fyra stycken från SIF och en som avstår träning pga ryggsproblem.

### 4. Övriga aktiviteter

- 26/12 Annandagsåkning på IP.  
Vi kör lite kul på isen, fiket är öppet och lite hamburgare, information ut på hemsidan och inom träningsgrupperna.
- 29–30/12 F-17 sammandrag i Uppsala för F14 tjejerna. Fredrik och Lars-Erik kollar på arrangemang kring boende och resa.
- 23/2 Fundering på om vi skulle kunna köra en vårcup med lite sponsring som en rolig avrundning på säsongen. Blir sista aktiviteten före sportlovet och sedan är säsongen över.  
Orkar vi med det? Lite mer jobb med en cup genom gruppspel, finalspel??

### 5. Övriga punkter, kvarstående

- |    |   |  |
|----|---|--|
| 1. | <b>Sponsorgrupp</b>                               | En av föreningens stora mål är att så snart som möjligt få igång en sponsorgrupp. Alla idéer och uppslag är välkomna så här av er till Anders Borg eller LEE!! Sprid budskapet inom era grupper.<br><br>181218/ Kvarstår!!   |
| 2. | <b>Kafeteriagrupp</b>                             | Vi behöver samla en grupp på 2-4 personer som ansvarar för att kafeterian fungerar med inköp, rutiner och bemanning. LEE hjälper till men vi behöver vara fler! Sprid gärna budskapet!<br><br>181218/ Verkar fungera så långt? Punkten stängs.   |
| 3. | <b>Föreningsstall, värmeställ, jacka och byxa</b> | Vi kommer att samordna så att värmeställ kan köpas direkt från leverantör, i år finns stället troligen i svart. Respektive träningsgrupp får samordna lista över namn, storlek, namntryck etc. Föreningen ordnar sedan med föreningslogga och eventuella namntryck.<br><br>181218/ Trolig leverans V51, vi kollar kvaliteten på första leveransen. |
| 4. | <b>Föreningsjacka</b>                             | Har diskuterats men här har LEE ingen konkret information.<br><br>181218/ Finns inte för beslut nu när vi är mitt i säsongen.  |
| 5. | <b>Träningsströjor</b>                            | Samordning inom träningsgrupperna som vanligt för inköpslistor, beställning och tryck ordnas genom föreningen.<br><br>181218/ Ska ha levererats men fortfarande problem med tryck vad vi kan förstå?   |

---

6. <b>Material i övrigt</b>	Vi köper direkt från leverantör och prislistor samt katalog ska finnas på kansliet där Annelie samordnar löpande beställningar.  181218/ Hur fungerar det?
7. <b>Fotografering</b>	Styrelsen har fått in frågan om lagfotografering vilket vi inte hann med under mötet. <b>Finns intresset hos grupperna?</b> Återkom till LEE och Anders Borg.  181218/ Vilande punkt, något att fundera vidare på!
8. <b>Slipare</b>	Vi behöver utse slipare per lag och att samtliga utsedda får utbildning så att slipningen fungerar bra inom föreningen. Utbildningen kan vi köra internt själva men behövs!  181218/ Punkten stryks, alla lag ansvarar för att utse materialare och slipare med utbildning.
9. <b>Utbildningar</b>	Finns kommande utbildningar externt men vi behöver kartlägga behoven för hela ungdom så att vi kan planera både för kort och lång sikt.  Vi behöver dessutom lyfta föreningsdomare (ungdom) så att vi klarar de behov som föreningen har vid t.ex. poolspel.  181218/ Tas på kommande styrelsemöte.

---

–

// Lars-Erik